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Verslag GMR-vergadering van 28 juni 2023 

Locatie: Hart van Heuze te Asten-Heusden 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding    

Aanwezig: 

Mw. Ellis Pranger (voorzitter) 

Dhr. Twan Klein Zieverink 

Dhr. Ruud Driessen 

Mw. Daisy Bots 

Mw. Jennifer Berkhout 

Aanwezig: 

Mw. Lisanne Te Voert 

Mw. Hanneke Mertens 

Mw. Marja Burgers 

Mw. Ivonne van Dam 

 

Afwezig met kennisgeving:  Mw. Hennie Fransen, Dhr. Igor Ronckers, Dhr. Niels Bohnen  
      

Raad van Bestuur:   Dhr. Mischa Kleukers 

     Mw. Bonna Roos 

 

Secretaris GMR en notulist:  Mw. Joanita Verkuijl 

 
 

Verslag GMR-vergadering 28 juni 2023 

 

1. Opening  

Ellis opent de vergadering om 18.30 uur. Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Mischa en Bonna sluiten als bestuur aan om 19.00 uur. De punten 2 t/m 5 worden behandeld.  

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Er zijn twee ingekomen stukken binnengekomen. 

De vragen vanuit de GMR over het ‘protocol medisch handelen’ zijn beantwoord en vanmiddag 

nog binnengekomen. Besloten wordt om dit door te sturen aan de GMR-leden met het verzoek om 

uiterlijk woensdag 5 juli per email (aan Ellis en Joanita) reactie te geven om wel of niet in te 

stemmen hierop.    

Verder is er een vraag vanuit de MR van de Aventurijn binnengekomen betreffende 

‘werkdrukgelden’ voor deze school. De juiste route voor de vraag is om deze te stellen aan de 

betreffende directeur. De GMR gaat niet over individuele zaken van één school.  

Joanita zal deze vraag zo beantwoorden per email. 

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 11 mei 2023 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft een 

aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven (aspirant-)leden’ mag nog op de lijst blijven staan. Blijft een aandachtspunt, 

*’Nadenken over functie vicevoorzitter schooljaar 2022-2023’, mag van de lijst. Ruud zal komend 

schooljaar de functie van voorzitter op zich nemen. Lisanne geeft aan dat zij de taak van 

vicevoorzitter op zich wil nemen. Met dank aan beiden. 

*’Nadenken hoe het rooster van aftreden voor te sorteren’, blijft een aandachtspunt. 

*’Reactie geven op doorgestuurde documenten LB/LC werkgeverschap en op de openstaande 

vraag: hoe is het verloop van personeel binnen Prodas (zonder pensioen of verplicht vertrek)?’, is 

gedaan tijdens de bijeenkomst RvB-RvT en GMR. Punt mag van de lijst. 

*’Vragen/opmerkingen verwerken betreffende het bestuursformatieplan en per email instemmen ja 

of nee’, is afgewerkt. Mag van de lijst. De GMR heeft ingestemd met het bestuursformatieplan. 
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*’Vragen beantwoorden m.b.t protocol medisch handelen’, is gedaan en  

vandaag nog binnen gekomen. Wordt per email rondgestuurd voor  

instemming ja of nee. Punt mag van de lijst. 

*’Rondsturen vergaderdata GMR 2023-2024 met conceptverslag, ter goedkeuring’,  

is gedaan. Mag van de lijst. 

*’ GMR-reglement aanpassen betreffende maximale zittingsduur GMR-leden (maximaal 2x4  

jaar)’, is gedaan. Mag van de lijst.  

*’Thema-avond najaar 2023 organiseren’, dit loopt. Mag op de lijst blijven staan. 

*’Lidmaatschap-servicepakket AOb afsluiten’, is geregeld. Mag van de lijst. 

*’Werkgroepen GMR verwijderen uit vaste jaarkalender GMR’, is afgewerkt. Mag van de lijst. 

*’Datums rondsturen en etentje GMR regelen’, datum is geprikt, de organisatie van het etentje  

wordt verder nog opgepakt door Ellis en Joanita. 

 

4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Bestuursverslag en jaarrekening 

De financiële commissie heeft alles goed voorbereid. Er is een prettig overleg geweest met de 

RvB. Het stuk wordt steeds beter leesbaar in de loop der jaren. Er zijn wel verplichte zaken die 

moeten worden beschreven, komend jaar zal de checklist met verplichte onderdelen gedeeld 

worden met de GMR.  

De commissie geeft aan dat scholing betreffende het lezen van zulke stukken wenselijk is. 

Bonna stuurt nog enkele voorstellen voor eventuele scholing waarbij zoveel mogelijk GMR-leden, 

die interesse hebben, kunnen aansluiten. Ruud pakt dit op. 
 

De financiële commissie is positief over het aangeboden stuk. De GMR sluit hierbij aan.   
 

4.2 Strategisch ambitieplan 

De opgemaakte versie is nu aangeboden. De GMR is (samen met diverse gremia binnen Prodas) 

meegenomen in het proces. De speerpunten in het plan zijn nu met inhoud geladen, het is zo 

toegankelijk mogelijk gemaakt. Hoe het plan is te monitoren is er ook in opgenomen. Het plan is 

een kapstok voor alle scholen en de toekomst, het is een soort uniformiteit. Het is een mooi 

ambitieus plan. Elke school heeft zijn eigen beginniveau met eigen keuzes. 
 

Er zijn enkele vragen/opmerkingen vanuit de GMR: 

*’Het stuk leest lekker weg, mooie opmaak en zeker goed op de website te plaatsen. Het is voor 

iedereen toegankelijk.’ 

*’Het ‘hoe’-stuk wordt vanuit kinderen geschreven, wat logisch is. Er wordt gekeken hoe 

leerlingen het merken. ‘Hoe’ leerkrachten en ouders het merken wordt gemist in het plan. 

Misschien is ‘hoe’ niet het juiste woord?’ 

Hier moet nog over worden nagedacht. 

*’Op welke momenten wordt gemonitord?’ 

De monitor zal één of twee keer per jaar op school- en stichtingsniveau plaatsvinden. Indicatoren 

zijn gemaakt. 

*’Op de vaste jaarkalender staat de voortgang van het strategisch ambitieplan gepland in april/mei. 

Is dit de goede tijd?’ 

Dat moet eerst nog worden overlegd met de directeuren en de RvT. Dat wordt samen afgestemd. 

Het besluit over hoe vaak en wanneer de voortgang besproken kan worden volgt nog. 

*’Het plan is warm verwoord en dat is een meerwaarde.’ 

*’Gaat iedereen binnen Prodas wel even enthousiast mee?’ 

Er is verschil in tempo van enthousiasme, dat zal blijven en dat mag ook. Dezelfde richting opgaan 

is wel belangrijk. Een passend tempo met elkaar vinden zal nodig zijn. 

*’Wat wordt precies verwacht van de GMR qua instemming van het plan?’ 

Met de hoofdlijn, de richting en de koers van negen speerpunten instemmen. 
 

De GMR kan nog niet instemmen met het plan. De grote lijn en de weg zijn duidelijk.  

De GMR wil graag nog meedenken over het ‘hoe’-stuk zodat ouders en personeel hier ook in 

terugkomen. De terminologie op de tabbladen is ook belangrijk. 

Een kleine afvaardiging zal hier samen met Bonna nog even naar kijken.   
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4.3 Voorstel jaarplanning 2023-2024 

      Het per email toegezonden voorstel voor de jaarplanning 2023-2024  

      wordt door de GMR goedgekeurd.      

 

5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1  Thema-avond 26 oktober 2023 

Tijdens het sparren over een thema is naar voren gekomen dat we elkaar nodig hebben met 

passend onderwijs/inclusiever onderwijs. Een sterker netwerk (wat ons allemaal raakt) maken is 

belangrijk. Hanneke heeft CPC (Centrum Pedagogisch Contact) benaderd.  

Carm Barten kan een avond verzorgen met een lezing en interactief gedeelte met het thema 

‘opvoeden in verbinding’ als fundament. Wellicht kan hierin de ‘weerbaarheid van kinderen 

vergroten’ worden opgenomen.  

De GMR gaat akkoord en de commissie van de thema-avond kan verder borduren op dit thema 

samen met CPC. 

Het streven is om vóór de zomervakantie een ‘save the date’ met thema en stukje tekst rond te 

sturen naar de MR-en, directeuren, RvB en RvT. 
 

5.2  Werving nieuwe leden 

Ellis heeft samen met de communicatiemedewerker van Prodas gekeken hoe een invalshoek voor 

ouders te maken. Er is inmiddels een flyer rondgestuurd met een oproep voor ouderleden naar de 

MR-en door Joanita. De flyer wordt ook geplaatst op sociale media en zal via de directeuren ook 

worden verspreid op de ouderapp van de diverse scholen. Het is afwachten hoeveel reacties binnen 

gaan komen. 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken 

      De uitkomsten van de GMR over de diverse stukken staan in het verslag genoemd.  
 

b.   AOb-servicepakket 

      Er is een servicepakket afgesloten bij de AOb, van juni 2023 t/m december 2023.  

      N.a.v. een eerdere factuur (de GMR heeft om advies gevraagd enige tijd geleden) is hiertoe 

      besloten. Deze factuur is verrekend met een servicepakket wat betekent dat de GMR nog 2 uur  

      ‘gratis’ advies uit heeft staan tot het einde van 2023. De gegevens van dit pakket zijn meegestuurd 

      met de stukken van deze vergadering en zijn te vinden op het platform GMR. 
 

c.   Is reservedatum 13 juli nog nodig? 

      Besloten wordt deze datum nog even in de agenda te laten staan.   
 

d.   Scholing GMR 

      Bonna stuurt informatie naar Ruud betreffende scholing rondom financiën. Ruud zal het een en  

      ander bekijken en degenen die interesse hiervoor hebben kunnen t.z.t. aansluiten.       
 

e.   Vicevoorzitter 

      Lisanne geeft aan dat ze komend schooljaar wel vicevoorzitter wil zijn indien Ruud niet aanwezig  

      kan zijn.   
   

f.   Etentje GMR 

      Het etentje van de GMR, waarbij afscheid wordt genomen van Ellis en Twan, zal plaatsvinden op 

      donderdag 7 september. Tijd en plaats volgen nog. Ellis en Joanita pakken dit verder op.  

           

Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

Opgemerkt wordt dat de bijeenkomst RvT-GMR en RvB een waardevolle avond was. 

 

Na de vergadering wordt door Joanita nog een attentie gegeven aan alle aanwezige GMR-leden als 

dank voor de inzet in het afgelopen schooljaar. 
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‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 
 

Een warm en toegankelijk geschreven strategisch ambitieplan, wat een kapstok voor alle scholen 

en de toekomst is én een thema-avond met ‘opvoeden in verbinding’ in het vooruitzicht zijn 

beiden fundamenten voor beter onderwijs van alle kinderen binnen Prodas. 

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 20.30 uur. 

 

 

Commissies schooljaar 2023-2024: 
 

‘Financieel’: Ruud Driessen, Lisanne Te Voert, Ivonne van Dam 

‘Thema-avond’:  Hanneke Mertens, Niels Bohnen (met ondersteuning van Joanita Verkuijl en 

Ellis Pranger)  

 
 

Planning 2023-2024  
 

Vergaderingen GMR (Hart van Heuze): 

Dinsdag   26 september 2023  18.30 uur - 21.00 uur  

Dinsdag   7 november 2023 18.30 uur - 21.00 uur  

Woensdag   17 januari 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Donderdag   7 maart 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Donderdag   16 mei 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Woensdag   26 juni 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

 

Thema-avond GMR-MR (Hart van Heuze): 

Donderdag  26 oktober 2023 18.30 uur   

 

Financiële commissie:  

Dinsdag   12 december 2023 18.30 uur  

Dinsdag   28 mei 2024  18.30 uur 

 

Uitwisseling RvT-GMR-bestuur: 

Vrijdag  24 november 2023  13.30 uur - 15.00 uur voorzitters overleg  

Dinsdag  21 mei 2024   19.00 uur - 21.00 uur thema-avond RvT-GMR-RvB 


